
 

 

 

 

Förslag från AIK handbollsförenings styrelse till årsstämman 

 

Under säsong 2019/2020 har AIK handbollsförenings styrelse löpande diskuterat för- och 

nackdelar med nuvarande organisation där seniorverksamheten drivs i aktiebolagsform med 

en separat styrelse. Inför årsbokslutet har en workshop med extern processledare genomförts i 

syfte att samlas runt mål och utvecklingsarbete vilket tydliggjorde behovet av förändring i 

någon form. 

En arbetsgrupp utsågs som fick i uppdrag att belysa för- och nackdelar med olika alternativ 

för organisering av nuvarande AIK handbollsförening med AIK handboll AB. 

 

Arbetsgruppen har beskrivit detta i bilaga Organisation AIK handboll. Föreningens styrelse 

står bakom beskrivningen och föreslår utifrån den att årsstämman beslutar följande: 

 

 Att AIK handbollsförenings styrelse får i uppdrag att organisera all verksamhet inom 

AIK handbollsförening och likvidera aktiebolaget 

 

 Att AIK handbollsförenings styrelse får i uppdrag att organisera styrelsearbetet så att 

hela verksamhetens behov tas tillvara och kan bedrivas i enlighet med föreningens 

vision 


